

## 浙江景兴纸业股份有限公司沼气资源综合利用项目 第二次当地利益相关方研讨会邀请函

Invitation for Gold Standard Second-round Stakeholder Consultation of "Biogas Utilization Project in Zhejiang Jingxing Paper joint Stock Co. Ltd."

亲爱的先生、女士:

Dear Sir/Madam,

"浙江景兴纸业股份有限公司沼气资源综合利用项目"正在申请成为黄金标准的CDM项目。初次利益相关方意见收集已于2010年5月完成。根据黄金标准委员会的要求,项目需要进行第二次的"当地利益相关方座谈会",目的是收集各方对项目的意见和建议。

"Biogas utilization project in Zhejiang Jingxing Paper Joint Stock Co. Ltd." is a Gold Standard CDM candidate project. The initial stakeholder comments and advices collection were conducted on May 2010. As per requirement of Gold Standard, a second-round stakeholder consultation is required to collect more opinions from stakeholders regarding the impacts from the project.

此次会议将会于2010年6月15日(星期二)上午9:00-12:30在浙江景兴纸业股份有限公司办公大楼会议室进行。希望您能在百忙之中抽出时间应邀出席。

This consultation meeting will be held in 15 June 2010, from 9:00am to 12:30am, at the meeting room of Jingxing office building located in Pinghu, Jiaxing Municipality, Zhejiang Province. Your presence is welcomed.

顺祝,

安好!

Kind Regards,

浙江景兴纸业股份有限公司 Zhejiang Jingxing Paper Joint Stock Co. Ltd.

章爱其(先生) Mr. Zhang Aiqi

联系电话 Mobile: 86 13600551266

南极碳资产管理股份有限公司 South Pole Carbon Asset Management Ltd.

联系人: 王振宁(先生) Mr. Wang Zhenning

联系电话 Phone: 86-10 - 8454 9953